

香港公務員總工會萬事達金咭申請表

HONG KONG CIVIL SERVANTS GENERAL UNION GOLD MASTERCARD APPLICATION FORM

屬會名稱 Name of Member Organization:

屬會號碼 Code of Member Organization:

若閣下並不知悉屬會號碼，請留空此欄。
Please leave it blank if you do not know the code.

個人資料 PERSONAL DATA

主咭申請人必須為年滿十八歲之香港永久居民，並為香港公務員總工會或其屬會會員。
Principal Card Applicant must be a Hong Kong permanent resident and member of HKCSGU or as its member organization aged 18 or above.

先生 Mr. 女士 / 小姐 Ms.

香港身份證上之英文姓名 English Name as printed on HKID Card

中文姓名

Chinese Name:

國籍

Nationality:

香港身份證號碼 HKID No.:

請附副本，作為申請香港公務員總工會萬事達金咭之用
Please attach copy for HKCSGU GOLD MASTERCARD application

出生日期 日 月 年
Date of Birth: D M Y

婚姻狀況

未婚 已婚 其他
Marital Status: Single Married Others

教育程度

大學或以上 中學程度 其他
Education Level: University or above Secondary Others

住宅英文地址 Home Address in English: 請附住址證明 Please attach residential proof
室 Room/Flat 樓 Floor 層 Block 大廈名稱 Building

屋村 Estate

街道及號數 No. & Name of Street 地區 District

HK 香港

KLN 九龍

NT 新界

住宅電話

Home Tel. No.:

居住年數

Years There:

供養人數

No. of Dependents:

與父母同住

Live with Parents

自置

Self Owned

by R

公司宿舍

Quarters

按揭，每月供款

M Monthly

租賃，每月租金

Rent Monthly Rented

公屋 / 居屋

Public Housing/Home
Ownership Scheme

HK\$ _____

HK\$ _____

信用卡及月結單郵寄地址

Mailing Address for Credit Card and Monthly Statements:

住宅

辦事處

郵政信箱恕不接受

Home

Office

PO Box not accepted

職業 OCCUPATION

受僱機構名稱

Name of Employer:

香港政府特別行政區 H K S A R

部門

Department:

辦公室英文地址

Office Address in English:

職級

Rank:

薪級點

Salary Point:

職位

Position:

年薪 請附入息證明 Please attach income
proof
Annual Income HK\$

任職年期

Year(s) of Service:

公司電話

Office Tel. No.:

手提電話 / 傳呼號碼

Mobile Phone/Paging No.:

銀行及信用卡資料 BANK & CREDIT CARD REFERENCE			
信用卡類別 Type of Card(s) 1. Visa/Master Card 2. AMEX/Diners	信用卡號碼 Card No. _____	持卡年數 Year(s) Held _____	信用限額 Credit Limit HK\$ _____
銀行名稱 Bank Name	儲蓄 / 往來賬戶號碼 Savings/Current Account No.		
<input type="checkbox"/> 私人貸款 Personal Loan 貸款額 Amount 每月供款 Monthly Instalment HK\$ HK\$		<input type="checkbox"/> 透支 Overdraft 透支額 Overdraft Limit HK\$	

自動櫃員機服務 ATM FACILITIES	
本人欲透過自動櫃員機處理本人在貴行之下列戶口。 I wish to have ATM Facilities on my Card for my WLB account(s) list below.	
港元戶口 HKD A/C No.	簽署 Signature
港元戶口 HKD A/C No.	簽署 Signature
簽署須與銀行記錄相符 The Signature(s) must correspond with that in the Bank's records.	

語言選擇 LANGUAGE PREFERENCE	
信用卡月結單及櫃員機螢幕語言選擇 Language preference for Credit Card Statement and ATM Screen Instructions:	
<input type="checkbox"/> 中文 in Chinese	<input type="checkbox"/> 英文 in English

附屬卡申請人資料 SUPPLEMENTARY CARD		
附屬卡申請人必須為主卡申請人年滿十五歲之直系親屬。成功申請將獲贈 2 張戲票。 Supplementary Card Applicant must be a direct family member of the Principal Card Applicant, aged 15 or above. Successful applicants will get 2 Movie Ticket Exchange Coupons.		
<input type="checkbox"/> 先生 Mr. <input type="checkbox"/> 女士 / 小姐 Ms.		
香港身份證上之英文姓名 English Name as printed on HKID Card:		
中文姓名 Chinese Name:	香港身份證號碼 HKID No.: 請附副本，作為申請信用卡附屬卡之用 Please attach copy for Supplementary Card application	關係 Relationship:
出生日期 日 月 年 Date of Birth : D M Y	公司 / 聯絡電話 Office/Contact Tel. No.:	
受僱公司英文名稱 Name of Employer in English:		
如連同附屬卡申請，該戶之信用額將： Credit limit for Supplementary Card Account will be:		
<input type="checkbox"/> 與主卡共同使用 Used jointly with Principal Card Account		
<input type="checkbox"/> 設定為港幣 pre-set at \$ _____		

申請人簽署 APPLICANT'S SIGNATURE
本人（等）同意香港公務員總工會（“總工會”）提供本人（等）之個人資料予永隆銀行（“銀行”），作為申請總工會萬事達金卡之用。本人（等）證實上述填報之資料及附上之文件全屬正確，並授權銀行及總工會可以任何其認為適當之途徑以確證該等資料及有關資料之真確性及與有關方面交換資料及索取其他關於本人（等）的信貸資料。本人（等）並知悉及同意銀行可根據不時給予本人（等）之結單、通函、章則及條款內所載有關披露個人資料的政策作指定用途及向指定人仕披露或轉移本人（等）的個人資料。同時，本人（等）同意銀行可根據《個人資料（私隱）條例》所述的核對程序核對本人（等）的個人資料及其他關於本人（等）的個人及

其他資料，並透露該資料作促銷、信貸審查或收取欠款等用途。本人（等）並同意遵守隨每張永隆信用咭附上之永隆信用咭持咭人合約。本人（等）並知悉以下之年費：每張萬事達金咭之年費為港幣 480 元（每張附屬咭為港幣 240 元）；本人（等）同意若本人不再持有總工會或其屬會之有效會藉，本人（等）將須繳付上述之年費。本人（等）並知悉財務費用及現金透支財務費用乃按每月 2.5%（年利率 30%）計算。上述年費、財務費用及現金透支財務費用當以銀行最新公佈為準。

I/We agree and authorise the Hong Kong Civil Servants General Union (“HKCSGU”) to provide my/our personal data and information to Wing Lung Bank Ltd. (the “Bank”) for Credit Card application. I/We, the undersigned, declare the above information and documents enclosed are true and authorise the Bank to disclose to, verify and exchange such information with and to obtain other credit information of myself/ourselves from whatever sources the Bank may consider appropriate. I/We also acknowledge and agree that from time to time, all personal data relating to me/us (the “data”) may be used and disclosed by the Bank for such purposes and to such person in accordance with the Bank’s policies on use and disclosure of personal data as set out in statements, circulars, notices or terms and conditions made available to customers. I/We further agree that the data and such other personal data and information relating to me/us may be used for conducting matching procedures (as defined in the Personal Data (Privacy) Ordinance) or be disclosed for marketing, credit checking, or debt collection purposes. I/We agree to be bound by the Terms and Conditions of Wing Lung Bank Credit Card Cardholder Agreement, a copy of which will be sent to me/us with the HKCSGU MasterCard(s) upon approval of this application. I/We acknowledge that the annual fee for each Principal Gold MasterCard is HK\$480 (Supplementary Gold MasterCard is HK\$240). I/We agree to pay the above –mentioned annual fee if I/we am/are no longer the member of HKCSGU or its member organisation. I/We also acknowledge that the finance charge and finance charge for cash advance are calculated at the monthly rate of 2.5% (30% p.a.). The annual fee, finance charge and finance charge for cash advance are subject to the Bank’s latest notice.

主咭申請人 Signature of Principal Card Applicant	附屬咭申請人簽署 Signature of Supplementary Card Applicant
日期 Date	日期 Date
申請表上之簽署應與信用咭上簽署相符。 The signature(s) should be the same as that will appear on the Credit Card’s signature panel.	

為使能儘速辦理閣下之申請，請緊記附上下列各證明文件之副本，並於空格內加「✓」號註明：
To speed up your application, please remember to enclose copies of the following documents and put a “✓” in the appropriate boxes below.

- 閣下及附屬咭申請人之有效香港身份證。
Your HKID Card and that of any Supplementary Card Applicant.
- 閣下之有效公務員總工會或其屬會會員証。
Your valid Membership Card of HKCSGU or its Member Organisation.
- 附有閣下姓名、戶口號碼及最近一個月薪酬證明之銀行月結單／存摺。
Bank Statements/Passbook showing your name, account no., and past one month salary record.
- 閣下最近之薪俸稅單／糧單。
Latest income tax demand note/payroll advice.
- 閣下現居住址證明，例如：電費單／銀行月結單。
Latest residential proof, e.g. electricity bill/bank statement.
- 閣下其他資產證明，例如：定期／存款通知書，樓宇按揭記錄／還款單等。
Other asset proof, e.g. fixed deposit advice, mortgage loan statement/repayment slip.

申請表及所有影印本將不獲發還。

This application form and all supporting documents’ copies are not returnable.

銀行保留最終批核權。

All applications are subject to the Bank’s final approval.

銀行專用 FOR BANK USE ONLY

APC	ASC	AN	APP	P
CN				S
DR			SN	GL